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Eni se poslavljajo, drugi prihajajo

Tudi letos generacija mladih Zavrčancev zapušča osnovno šolo. Fotografija je nastala na skupni zabavi s starši. Foto: Laura

Nova generacija prvošolčkov pa komaj čaka, da stopijo v zanje nov svet.
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RAZMIŠLJANJE O PRAZNIKU

Med drugimi lokalnimi skupnostmi v naši domovini Sloveniji tudi naša občina 
Zavrč praznuje svoj osrednji občinski praznik na dan, ki si ga izberejo občani v 
občini sami. Mi, Zavrčanci, smo imeli svoj občinski praznik do letošnjega leta 
27. septembra, ko se je hkrati praznoval tudi dan šole. To je trajalo nekaj let. 
Toda vedno znova smo opažali, da se naše najobširnejše in največje delo, to je 
trgatev, vedno bolj in vztrajno prenaša iz meseca oktobra v mesec september, 
zato smo se odločili, da se naš občinski praznik slavi na dan velike maše, ko je 
tudi žegnanje pri naši lepo urejeni podružnični cerkvici Devici Mariji, to je 15. 
avgusta. Petnajsti avgust je torej tisti dan v letu, ko bomo slavili svoj občinski 
praznik. Dan šole pa bo ostal 27. september, ko se bomo spominjali otvoritve 
in začetka pouka v novi osnovni šoli v Zavrču.

Toda posvetimo se sedaj občinskemu prazniku, ki smo ga združili s 
praznikom Velike maše v Zavrču in žegnanjem pri cerkvi Device Marije, 

romanje, na katerem se zbira največ nas, Zavrčancev, torej domačink in domačinov, naših sosedov tam preko reke 
Drave s polja in pa tudi naših stalnih obiskovalcev in prijateljev iz bližnje Hrvaške. Naš praznik bo presegel same 
občinske meje, kar je tudi najbrž najbolj prav, saj smo doma ob sami državni meji s sosedo Hrvaško in s tem z občino 
Cestico. Občinski praznik bo s tem dobil tudi globji pomen in samo vsebino praznovanja. Ob toplih avgustovskih 
dneh se bodo povečini vsi dogodki odvijali na prostem pa tudi maša bo pri Devici Mariji posvečena občinskemu 
prazniku, tako, da se bodo svečanosti odvijale ob samem romanju k podružnični cerkvi Device Marije in s tem Velike 
maše, ki je posvečena Devici Mariji. Združitev teh praznikov je prav gotovo poglobil sam pomen in notranjo vsebin
sko moč tudi občinskega praznika, ki se najbrž ujema z odobravanjem večine občanov v tej naši mali, toda trdni in pri
jetni občini Zavrč. V tem času bo grozdje v naših vinogradih dozorevalo, klopotci in črički bodo že prepevali svojo 
značilno haloško-završko pesem, s tem pa se bo pomešala pesem občinskega praznika in praznika velike maše ob 
lepo prenovljeni podružnični cerkvi Device Marije, ob lepi novi osnovni šoli v Zavrču in obnovljenem Slomškovem 
domu ter nedaleč vstran ob povsem obnovljenem športnem igrišču, nekoliko nižje pod sedežem občine, to je še vedno 
živim in prav tako čistim in urejenim gradom. Naj torej zadoni skupna pesem vseh občanov in naših dragih sosedov v 
vsesplošno zadovoljstvo in radost, v čast medsebojnemu zaupanju in spoštovanju vseh naših dragih občank in 
občanov, od tistih najmlajših do tistih najstarejših, ki ste nam ohranili ta lep in prijeten prostor za naše vsakdanje 
bivanje, ki pa smo ga tudi zlili v naš veliki skupni občinski praznik ob Veliki maši dne 15. avgusta. Radujmo se torej 
uspehom in s ponosom se zazrimo v prihodnost naše male, a vedno aktivne in trdne občine Zavrč, ki jo imamo najbrž 
vsi radi, kar tudi govorimo danes v našem časopisu Dober den, ko Vam kot avtor v tem razmišljanju čestitam ob 
velikemu prazniku občine Zavrč.

Drage občanke in spoštovani občani občine Zavrč, hvala za Vaš celoletni trud, hvala za vse Vaše razumevanje in 
sočasno potrpljenje z željo, da bi nam bilo ob prihodnjem prazniku še lepše in bogatejše, ne samo materialno, ampak 
tudi duhovno bogato življenje v mirni, prijetni in prijateljski soseščini naših sosedov na tem lepem vinorodnem koščku 
naše domovine Slovenije, tukaj v občini Zavrč.

Peter VESENJAK, podžupan, član uredništva

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec, in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s.p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 500 

izvodov, ki jih premjejo gospodinjstva v občini brezplačno, www.spodnje-podravje.com/doberden.html
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Z ŽUPANOM MIRANOM VUKOM SMO POKLEPETALI PRED BLIŽNJIM OBČINSKIM PRAZNIKOM

Letos bomo praznovali 15. avgusta

V občini Zavrč nič novega, vsaj 
takole na prvi pogled, a ko so se 
ustaviš že v središču občine, tam 
okrog završkega gradu in šole, 
vidiš, da so nekatere obljubljene 
investicije že v polnem teku. 
Slomškov doni je že dobil novo 
zunanjo in mnogo bolj prijazno 
podobo, športno igrišče je v grad
beni fazi, nekaj manjših investicij 
pa se najde še v ostalih naseljih 
občine, kjer so sicer bile lani 
zaključene večje naložbe v komu
nalni infrastrukturi. A načrtov je za 
prihodnost še več kot dovolj, pravi 
tudi župan Miran Vuk, ki je zado
voljen z do sedaj opravljenim 
delom, do konca tokratnega manda
ta pa ima z občinskim svetom še 
velike načrte. Z županom smo pok
lepetali v zadnjih junijskih dneh, še 
posebej pa nas je zanimalo, kako 
bo izgledalo letošnje praznovanje v 
avgustu.

Dogajanje v občini Zavrč od 
lanskega občinskega praznika ...

Župan M. Vuk: "Poleg volitev je bilo v 
ospredju znova veliko akcij, investicij, 
sicer pa dela v občini tako nikoli ne 
zmanjka. Zdaj je polnem teku izgradnja 
športnega parka, pripravljamo se na 
modernizacijo nekaterih cest v občini, 
kjer računamo tudi na sredstva iz državne 
blagajne, v pripravi pa je tudi že

postopek za razširitev pokopališča, 
obnovili smo Slomškov dom, ki je bil še 
kako potreben obnove in zdaj urejamo še 
okolico. Sliši se morda bolj malo 
naložbenih nalog, a stroškovno so te 
naložbe precej zahtevne, tako, da je 
potrebno zanje zagotoviti veliko denarja 
v občinskem proračunu."
Dober den: Završki občinski svet se je 

od novega leta sestal že nekajkrat, pa me 
zanima, o čem ste se največ pogovarjali s 
svetniki, kakšne naloge ste reševali, 
katere teme so bile bolj v ospredju? 
Župan M. Vuk: "Za nami so seje, na 

katerih smo potrjevali zaključni račun in 
sprejemali proračun za leto 2003, kjer pa 
smo se uspeli uskladiti ob dejstvu, da so 
potrebe dosti večje kot pa imamo sploh 
možnosti s skromnim proračunom kaj 
narediti. Z dobro voljo poskušamo v 
občinskem svetu pokriti vse začrtane 
investicije. Na sejah občinskega sveta pa 
smo se v zadnjih mesecih pogovarjali še o 
mnogih drugih temah, ki pa jih posebej 
ne bi izpostavljal, za nas je pomembno 
tako ali tako vse, o čemer se pogovar
jamo na sejah."
Dober den: Koliko pa občina letos sploh 
lahko nameni za investicije iz 
proračunske vreče?
Župan M. Vuk: "Letos bomo za pokritje 

planiranih investicij potrebovali med 150 
in 180 milijoni tolarjev, tukaj pa so zajete 
tako investicije v komunalni infrastruk
turi kot tudi ostale na drugih področjih 
življenja in dela v občini Zavrč."
Dober den: V zadnjih letih je završka 

občina tudi s posluhom župana uspela 
razrešiti marsikateri problem pri oskrbi s 
pito vodo, s prevoznostjo cest in še kaj bi 
se našlo. Četudi se je veliko naredilo, 
mnogi problemi ljudi v Halozah in ob 
meji še zdaleč niso rešeni. Kateri pa so po 
vašem mnenju najhujši in občini ostaja
jo v breme?
Župan M. Vuk: "Ko govorimo o 

reševanju nadaljnih problemov v naši 
občini, je izgradnja kanalizacijskega sis
tema in preselitev čistilne naprave prav 
gotovo na prvem mestu. Ukvarjali se 
bomo tudi z urejanjem središča občine - 
uredili bi radi trg in se že pripravljamo na 
individualne gradnje oziroma na parceli- 
ranje prostorov v sami občini, tako da bi 
v občino privabili čim več mladih, da si 
pri nas zgradijo domove in tukaj tudi 
ostanejo."

Dober den: Kaj pa obmejno sodelovan
je z občinami iz sosednje Hrvaške in ali 
je to sodelovanje ostalo na neki zado
voljivi ravni tudi po uvedbi SOPS-a? 
Župan M. Vuk: "Še zmeraj dobro 

sodelujemo s sosednjimi hrvaškimi 
občinami in želimo si še naprej takega 
sodelovanja, kajti vsako zapiranje v svoje 
dvorišče ne prinese nikomur nič. Menim, 
da je potrebno iti kdaj pa kdaj tudi preko 
meje, do sosedov in z njimi skleniti kak 
pomembnejši dogovor, kot je denimo 
tudi pred kratkim podpisana pogodba o 
obmejnem sodelovanju na področju 
gospodarstva. Tudi to prinaša napredek 
naši občini in tega se moramo vedno bolj 
zavedati."
Dober den: Občinsko praznovanje se 

letos v Zavrču napoveduje kar dober 
mesec prej in verjetno vas občani veliko 
sprašujejo, zakaj taka odločitev. A je v 
tem tudi kaj povezave s prazničnim 15. 
avgustom, ko je tudi pri podružni cerkvi 
Device Marije v Zavrču romarski 
praznik?

Župan M. Vuk: "Na eni od zadnjih sej 
smo se odločili, da bomo prenesli 
občinsko praznovanje na 15. avgust, tudi 
zato, ker bi radi, da se praznovanja 
udeležilo več naših občanov. V septem
bru je v Halozah namreč veliko dela, zad
nja leta so bile v času občinskega prazni
ka tudi že trgatve, kar pa je zelo motilo 
prireditve in so bile zato bolj slabo 
obiskane.Tudi povezava s prazničnim 15. 
avgustom je in veselim se že letošnjega 
praznika, ki bo morda še bolj sproščen, 
saj je navsezadnje takrat še poletje in ljud
je imajo takrat več časa za druženje in 
veselje. V enem dnevu bomo poskušali 
strniti vse pomembnejše prireditve, s tem 
pa bomo prihranili tudi nekaj časa in 
denarja."
Dober den: Vaše želje ob letošnjem 

občinskem prazniku, ki naj se dotaknejo 
občanov in občank ...
Župan M. Vuk: "Želim jim veliko zado

voljstva v življenju, zdravja, pa da bi se 
skupaj z vsemi nami v občini veselili 
novih pridobitev. Vesel bom, če bodo 
občani strpni tudi v prihodnje, kajti 
poskušali bomo ustreči vsem potrebam 
in prepričan sem, da nam o to tudi uspe
lo. Vsem skupaj pa želim veselo prazno
vanje in vabljeni na prireditve ob 
prazniku."

TM
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OBČINA ZAVRČ
Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja

Na podlagi 6. člena Odloka o priznanjih Občine Zavrč, ki ga je občinski svet Občine Zavrč sprejel na seji dne 
26.08. 1998, komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja objavlja

RAZPIS
za podelitev občinskih priznanj:

naziv častni občan Občine Zavrč, plaketo Občine Zavrč in priznanje Občine Zavrč.

I.
Občina Zavrč podeljujejo priznanje:

1. Naziv častni občan Občine Zavrč se podeli posamezniku (občanu, državljanu ali tujemu državljanu), ki ima posebne 
zasluge na družbenem, ekonomskem, znanstvenem, kulturnem, razvojnem, športnem ali drugem področju in je s svo
jim delovanjem na poseben način prispeval k položaju in slovesu občine v državi ali izven nje.

2. Plaketa Občine Zavrč se podeljuje organizacijam in posameznikom ob jubilejih, pomembnih obiskih posameznikov in 
delegacij in drugih pomembnih priložnostih.

3. Priznanje Občine Zavrč se podeljuje posameznikom ali pravnim osebam za izredno uspešno delovanje na vseh 
področjih družbenega dela.

Komisija razpisuje naslednje število priznanj:
pod 1) en naziv, pod 2) največ dve, pod 3) največ tri

II.
Priznanja Občine Zavrč so najvišja priznanja občine za dosežke, ki prispevajo k boljšemu, kvalitetnejšemu in polnejšemu 

življenju občanov in imajo pomen za razvoj in ugled občine na področju gospodarstva, znanosti, umetnosti, kulture, 
športa ter humanitarnih in drugih dejavnosti.

III.
Priznanja so lahko podeljena posameznikom, skupinam, organizacijam in skupnostim, podjetjem, društvom, zavodom in 

drugim pravnim osebam.

IV.
Pobudo oziroma predlog za podelitev priznanj lahko podajo občani, občinski svet, župan, društva, podjetja, zavodi, 

odbori občinskega sveta, druge organizacije in skupnosti ter politične stranke.
Pobuda oziroma predlog mora biti v pisni obliki in mora vsebovati poleg natančnih podatkov o kandidatu ustrezno obra

zložitev ter navedbo, za katero priznanje se predlaga.

V.
Pobude oziroma predloge za podelitev priznanj je potrebno poslati Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Občine Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč, najkasneje do 18.07. 2003.
Priznanja bodo podeljena ob občinskem prazniku.

OBČINA ZAVRČ
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja

OŠ Zavrč
Organizacijska enota vrtec Zavrč

OBVESTILO STARŠEM

Vrtec Zavrč obvešča starše, da bo potekal vpis otrok tudi julija in avgusta.
VABLJENI!
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POZIV ZA PRIJAVO ŠKODE, ZARADI 
SUŠE V LETU 2003

Na podlagi sklepa vlade se morajo pripraviti ocene poškodovanosti kultur, ki jih je prizadela suša v letu 2003. 
Ocena suše mora biti pripravljena po lastnikih oziroma uporabnikih in z navedbo podatkov, ki morajo biti enaki, kot so 

jih prizadeti sporočali Agenciji RS za kmetijske trge v zvezi z državnimi pomočmi.
Ocene poškodovanosti se opravijo za vse površine, za katere lastniki to zahtevajo in ki so večje od 1 ha njiv ali vrtov ali 

2ha travnikov ali ekstenzivnih sadovnjakov ali 4 ha pašnikov ali 0,25 ha plantažnih sadovnjakov, vinogradov ali hmeljišč 
ali 0,2 ha drevesnic, trsnic ali matičnih hmeljišč ali 8 ha gozdov ali 5 ha gozdnih plantaž ali 6 ha barjanskih travnikov ali

drugih površin.

Zaradi navedenega pozivamo občane, ki jih je prizadela suša in imajo pogoje za prijavo, da prijavijo sušo na
sedežu občine Zavrč

NAJKASNEJE DO 18. JULIJA DO 13. URE V SPREJEMNI PISARNI OBČINE ZAVRČ

Po preteku tega datuma prijava ni več možna.
S seboj prinesite vlogo, ki ste jo v letu 2003 podali Agenciji RS za kmetijske trge za državno pomoč-subvencijo.

Župan občine Zavrč: 
Miran VUK

V ZAVRČU 16. APRILA PODPISALI DOGOVOR 0 VZPOSTAVITVI P0SL0VN0-EK0N0MSKE CONE 
ZAVRČ - CESTICA

Projekt ki čez leta veliko obeta

Dogovor o vzpostavitvi poslovno-ekonomske cone Zavrč - Cestica, sta podpisala župana, 
Mirko Korotaj in Miran Vuk

Obmejno sodelovanje med Halozami slavnostni dvorani završke občine 
in hrvaškim Zagorjem je 16. aprila podpisala pomemben dogovor o 
dobilo nov pomemben dogovor, vzpostavitvi poslovno-ekonomske 
Župana občin Zavrč in Cestica, Miran cone Zavrč-Cestica, pri podpisu pa sta 
Vuk in Mirko Korotaj, sta tistega dne v se jima pridružila še koordinatorja za

čezmejno sodelovanje Jernej Golc iz 
Lokalno pospeševalnega centra 
Haloze in Dragutin Čehok iz podjetja 
Inter-In iz Vinice na Hrvaškem.
Slavnostnemu podpisu pisma o nameri, 

ki so ga aprila 2001 v Trakoščanu pod
pisale občine Haloz in hrvaškega Zagorja, 
pobudnici zanj pa sta bili občini Zavrč in 
Cestica, je zdaj sledil nov pomemben 
dogovor, ki zgovorno pove, da je sodelo
vanje ob meji dobro. Tako je povedal tudi 
župan Miran Vuk, ki je izpostavil dolgolet
no dobro sodelovanje z občino Cestica, s 
katero so že pred letom 1991 izvedli nekaj 
skupnih projektov, še posebej v sosed
njem naselju Dubrava. Četudi jih danes 
ločuje obmejna cesta, zadnjih nekaj mese
cev pa še nov sporazum o obmejnem 
prometu in sodelovanju (SOPS), ohranjajo 
dobre medsosedske vezi, je še povedal 
Vuk.

DVE PODJETJI, ENO IME IN 
ENA UPRAVA
Župan občine Cestica Mirko Korotaj je ob 

podpisu poudaril, da gre za izjemno 
pomemben projekt, ki bo zagotovil novo
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Zbrani ob podpisu dogovora med obmejnima občinama od skupnega projekta veliko 
pričakujejo.

proizvodnjo ter hkrati nove zaposlitve, 
tako na Hrvaškem kot tudi v Sloveniji, zato 
si bosta obe občini zelo prizadevali, da bi 
projekt čim prej zaživel. Na hrvaški strani 
bodo pričeli z izgradnjo v začetku prihod
njega leta, je dejal Korotaj, saj že imajo na 
razpolago objekt, ki ga morajo le preured
iti, pa tudi med domačimi pa tudi tujimi 
podjetji se kaže velik interes.
V okviru poslovno-ekonomske cone 

Zavrč-Cestica bosta na slovenski in 
hrvaški strani delovali dve ločeni podjetji,

zanimivo pa je, da bosta imeli isto ime in 
eno upravo. Nekaj težav pričakujejo na 
začetku ali pa vsaj do vstopa Hrvaška v 
Evropsko unijo, potem pa meje več ne bo 
in bo vse skupaj enostavnejše, so menili 
zbrani v Zavrču. Ob tem pa je Dragutin 
Čehok iz hrvaškega podjetja Inter-In opo
zoril na številne ugodnosti ter olajšave 
podjetnikov, ki se bodo odločili za to 
potezo. V občini Cestica namreč veljajo 
posebne davčne olajšave, je povedal 
Čehok, saj so davki na tem območju za 50

odstotkov nižji od tistih, ki jih sicer pred
pisuje hrvaška zakonodaja.
Jernej Golc iz LPC Haloze je ob pred

stavitvi poslovno-ekonomske cone dejal, 
da je njihov namen že takoj na začetku pri
dobiti čim več sredstev EU, trudili pa se 
bodo povezovati lastniški kapital podjetij, 
ki bodo vlagala z različnimi razvojnimi 
vzpodbudami, ki jih ima tako Slovenija kot 
Evropa. Golc je še poudaril, da poslovno- 
ekonomska cona Zavrč-Cestica pomeni 
trenutno najhitrejšo blagovno znamko v 
Evropsko skupnost.
Projekt naj bi pričeli uresničevati že 

kmalu, razdeljen pa bo v tri faze, na obeh 
straneh meje pa naj bi bilo zagotovljeno 
po 5 hektarov zemljišč urejenih s potrebno 
dokumentacijo (dodatna so prav tako še 
na razpolago). Župan Vuk je ob ogledu 
terena pod završkim dvorcem, kjer naj bi 
gradili slovensko poslovno-ekonomsko 
cono, dejal, da je vsebina projekta v 
skladu z nacionalnimi prioritetami čezme
jnega sodelovanja, občina Zavrč pa bo 
pomagala vsem, ki se bodo odločili za 
odpiranje svoje dejavnosti v novi 
poslovno-ekonomski coni. Občina bo, 
tako je obljubil Vuk, zagotovila potrebno 
infrastrukturo od elektrike, vode in kanal
izacije, do odkupa zemljišč, od skupnega 
projekta pa si lahko Zavrč veliko obeta, je 
še dejal Vuk.

Tekst in foto: TM

V ZAVRČU ŠTUDENTJE ARHITEKTURE PREDSTAVILI ZANIMIVE ZAKLJUČKE URBANISTIČNE DELAVNICE

Zavrč - pogled v arhitekturno prihodnost

Študentje Fakultete za arhitekturo v 
Ljubljani: Miha Zelenik, Živa
Bobnar, Nina Žargi, Jelena 
Maksimovič, Katarina Rustja, 
Benjamin Rančič, Alenka Uršič in 
Gregor Redcnšek so pod men
torskim vodstvom prof. mag. Petra 
Gabrijelčiča in asistentke mag. 
Alenke Fikfak od marca do maja 
2003 izvedeli "Delavnico Zavrč" v 
kateri so poiskali vlogo naselja 
Zavrč v širšem slovenskem prostoru 
in ožjem centru naselja.

V delavnici je nastala tudi urbanistična 
zasnova, še posebej zanimiva je zasnova 
stanovanjskih objektov in umeščanje 
Zavrča v prostor - vse to je predstavl
jeno v prostorih završke občine in na 
ogled občanom, da se z delavnico tudi 
pobliže spoznajo.
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Bodoči arhitekti so v delavnici med 
drugim ugotovili, da je potrebo 
nadaljno gradnjo individualnih 
stanovanjskih objektov preusmeriti v 
bolj racionalne oblike. Zagotoviti bi 
morali tiste prednosti, zaradi katerih se 
ljudje odločajo za gradnjo te oblike in 
hkrati izboljšati izrabo prostora, 
zemljišča. Upoštevati je potrebno tudi 
trajnostni razvoj in ekološko gradnjo v 
izgradnji zazidalnih območjih ...
Opredelili so tri osnovne tipe objektov 

(MAKETE):
VARIANTA A - "Tradicionalni koncept" 

objekta
VARIANTA B - "Modernistični kon

cept" objekta
VARIANTA C - "Sodobni ruralni kon

cept" objekta

Vir: Knjižica Delavnica Zavrč, 
Univerza v Ljubljani, Fakulteta za 

arhitektura/marec - maj 2003

PRI PUNGRAČIČEVIH DELOVNO SREČANJE OBMEJHNIH ŽUPANOV

Ustanovili naj bi skupno turistično cono

Završki župan Miran Vuk je v 
petkovem popoldnevu 27. junija na 
Vinogradniško turistično kmetijo 
Pungračič v Drenovec povabil 
kolege župane obmejnih slovenskih 
občin Gorišnica, Videm, Žetale, 
Podlehnik, Majšperk in župane 
sosednjih hrvaških občin Cestica, 
Klenovnik, Jesenje, Durmanec, 
Lepoglava, Bednja, Vinica in Donja 
Voča - na pogovor o ustanovitvi 
skupne turistične cone. Na pogovor 
je povabil tudi Jožefa Graha, vodjo

skupine za državno mejo in tujce v 
Policijski upravi Maribor, in Jerneja 
Golca iz Lokalno pospeševalnega 
centra Haloze.
Določila 6. in 7. člena SOPS-a namreč 

določajo, da se lahko z namenom 
omogočiti kolesarjenje, planinarjenje, 
zimske in vodne športe, športni ribolov 
na obmejnem področju uredijo 
turistične cone, ki segajo čez državno 
mejo. Ker pa je postopek za ustanovitev 
turistične cone zahteven in traja kar 
nekaj časa, je završki župan Vuk

prepričan, da je potrebno z ustanavljan
jem pričeti čim prej. Od skupne tur
istične cone pričakuje veliko, pravi pa 
tudi, da bi se ta tak način lahko precej 
bolje uredile zadeve na obmejnih tur
ističnih točkah, kjer se je z uvedbo 
SOPS-a marsikaj spremenilo.

TM
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POSTAJA MEJNE POLICIJE ZAVRČ

Dogodki in varnostne razmere v letu 2002

Postaja mejne policije Zavrč deluje 
kot kombinirana enota že od leta 
1985- S svojo trenutno organizira
nostjo, predvsem pa z delovno 
vnemo vseh zaposlenih, pa smo 
prepričani, da uspešno zagotavlja 
dovolj visoko stopnjo varnosti ljudi 
in premoženja na območju, ki ga 
pokriva. Trend globalizacije, 
srečanje predsednikov na Bledu, 
nenehni razvoj in nenadna recesija, 
svetovni migracijski tokovi, nera
zrešeni meddržavni problemi in 
podobno, so dejavniki, ki so v letu 
2002 še kako vplivali na delovanje 
te enote in, ki smo se jim morali pri
lagoditi. Zraven globalnih trendov 
in gibanj pa so na varnostne 
razmere na območju občin 
Gorišnica in Zavrč vplivale še 
dogodki in pojavi lokalnega pome
na.
63,49% preiskanost kaznivih dejanj, 

upad števila družinskega nasilja, 
zmanjšanje kršitev javnega reda in mira 
na javnih krajih, eden mrtev udeleženec 
v cestnem prometu na cestah na našem 
območju, to so dosežki, na katere smo 
ponosni in ki hkrati pomenijo obvezo za 
še boljše delo v letu 2003. Ti dosežki so 
odraz našega dela, naše zagnanosti pa 
tudi okoliščin in razmer, v katerih smo 
delovali. Te pa so bili v letu 2002 vse 
prej kot optimalne.

PREPREČEVANJE, ODKRIVAN
JE IN PREISKOVANJE KRIMI
NALITETE
Obravnavali smo 160 (133) kaznivih 

dejanj, za katera smo podali 126 kazen
skih ovadb in 29 poročil pristojnemu 
okrožnemu državnemu tožilstvo. 
Preostalih 5 kaznivih dejanj je bilo v 
začetku leta 2003 zaključenih, od katerih 
smo 3 uspešno raziskali in zoper osuml
jence podali kazenske ovadbe. 2 kaznivi 
dejanji sta ostali neraziskani, kar bi sta
tistično 63,49% raziskanost nekoliko dvi
gnilo. Glede na 20,3% povečanje števila 
obravnavanih kaznivih dejanj se je 
povečala tudi skupna povzročena 
škoda, ki znaša 21,150 MIO SIT.
Obravnavali smo 104 osumljence, od 

tega 91 moških in 13 žensk. Med 
osumljenci smo obravnavali tudi 5 
mladoletnikov in vsi so bili moškega

spola. Največ kaznivih dejanj je bilo 
storjenih v ponedeljek in petek, naj
manj pa v torek in sredo.

VZDRŽEVANJE JAVNEGA 
REDA IN ZAGOTAVLJANJE 
SPLOŠNE VARNOSTI LJUDI IN 
PREMOŽENJA
Z delom na področju vzdrževanja 

javnega reda in mira, ter zagotavljanja 
splošne varnosti ljudi in premoženja 
smo zadovoljni.
Obravnavali smo 214 (454) ali 46,92% 

manj kršitev s področja javnega reda in 
mira kot v letu 2001. 236 kršitev je bilo 
zaključenih s podajo predloga za uved
bo postopka o prekršku in 5 kršitev z 
izrekom opozorila. Upad obravnavanih 
kršitev gre pripisati predvsem na račun 
občutnega upada ilegalnih migracij, kjer 
smo zabeležili kar 69,47% upad kršitev. 
Pregled starostne strukture kršiteljev 
nam prikazuje, da je bilo med obravna
vanimi kršitelji največ oseb v starostni 
skupini nad 44 do 54 (35), sledi ji starost
na struktura nad 24 do 34 let 30 (33), naj
manj kršitev pa je zaznanih v starostni 
strukturi nad 46 let 4 (8) in starostnih 
strukturah nad 14 do 16 in 16 do 18 let. 
Iz teh dveh starostnih skupin nismo zaz
nali oseb, ki bi kršile pozitivno zakon
odajo, na tem področju.

ZAGOTAVLJANJE VARNOSTI 
CESTNEGA PROMETA
V letu 2002 je na območju PMP Zavrč 

umrl en udeleženec v cestnem prometu. 
Zmanjšalo se je število hudo telesno 
poškodovanih in povečalo število lahko 
telesno poškodovanih. Skupno število 
prometnih nesreč se je zmanjšalo. 
Zmanjšalo se je tudi število prometnih 
nesreč s pobegom pri katerih se je zelo 
izboljšala raziskanost. Pri nadzoru cest
nega prometa smo izvedli manj ukrepov 
kot leta 2001. Največ ukrepov pa bilo 
izvedenih zaradi prekoračitve hitrosti, 
ne uporabe varnostnih pasov in zaradi 
vožnje pod vplivom alkohola.
Ocenjujemo, da so bile prometno 

varnostne razmere v letu 2002, razen 
seveda prometne nesreče s smrtnim 
izidom v mesecu juniju, ugodne in 
obvladljive.

Otilija Medved, komandirka PMP 
Zavrč, je o lanskoletnem delu polici
je poročala tudi završkemu občinske

mu svetu.

NADZOR DRŽAVNE MEJE IN 
IZVAJANJE PREDPISOV O TUJ
CIH
Preko mejnega prehoda za mednarod

ni cestni promet Zavrč je v letu 2002 
potovalo manj potnikov v več motornih 
vozil kot v enakem lanskem obdobju. 
Zaradi ilegalnega prehajanja državne 
meje pa smo obravnavali manj kršitev, 
kot v letu 2001.
Preko mejnega prehod za mednarodni 

cestni promet Zavrč je v letu 2002 poto
valo 2.328.867 potnikov v 706.280 
motornih vozilih, kar je za 1.4% pot
nikov manj in 1% vozil več kot v letu 
2001. Med vrstami vozil se je povečal le 
promet tovornih vozil
(169.784/150.152;+11,5%). Promet avto
busov in osebnih vozil pa se je zmanjšal 
in sicer, avtobusov (10.088/11.784;- 
14,4%) in osebnih vozil za 2% 
(526.408/537.431).
Da bo stanje javne varnosti na 

območju Postaje mejne policije Zavrč 
enako dobro ali še boljše ni naloga 
samo policije ampak, je to skupna nalo
ga celotne lokalne skupnosti, ki živi in 
dela na tem območju.

Kolektiv Postaje mejne policije
Zavrč
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POSTAJA MEJNE POLICIJE ZAVRČ

VARNE ŠOLSKE POČITNICE
Spoštovani starši in učenci, spet je leto naokrog, s tem pa tudi zaslužene počitnice. Skrb nas vseh, še posebej staršev pa je, 

da otroci preživijo počitnice varno in si naberejo novih moči za prihodnje šolsko leto.
Učenci in otroci se pojavljajo v cestnem prometu kot pešci ali kolesarji, nemalokrat pa tudi kot vozniki koles z motorjem. 

Ta skupina udeležencev v cestnem prometu pa je in ostaja ena izmed varnostno najbolj izpostavljenih kategorij prometnih 
udeležencev. Pešci so pogosto žrtve nesreč zaradi neustreznega ravnanja voznikov motornih vozil. Kljub temu pa ne 

smemo zanemariti nesreč, ki se zgodijo zaradi napak ali neustreznega ravnanja pešcev. Zlasti otroci so vse pogosteje žrtve 
prometnih nesreč zaradi napak ali kršitev predpisov, kijih povzročijo sami. Velikokrat predpisov ne kršijo namenoma, 

ampak zaradi neznanja oziroma nepoznavanja. Otroci se s prometnimi predpisi seznanijo že v vrtcu, nabiranje novega 
znanja na tem področju pa se nadaljuje v šoli. Kljub temu pa je znanje in s tem tudi obnašanje otrok v cestnem prometu

slabo in zaskrbljujoče.

Varnost otrok v cestnem prometu je stalna skrb policije, k sodelovanju za večjo varnost pa vabimo vse udeležence v cestnem 
prometu, še posebej pa starše, ki lahko tudi s svojim vzgledom pripomorejo k večji varnosti na tem področju.

Janko LORBEK 
VODJA POLICIJSKEGA OKOLIŠA
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Razpis republiških in Zoisovih štipendij 
za šolsko leto 2003/2004

Razpis republiških in Zoisovih štipendij za šolsko leto 2003/04 je izšel 15.5.2003 v časopisu Delo in Večer. Pravico do repub
liške štipendije lahko uveljavijo kandidati, katerih letni bruto dohodek njihove družine v 1. 2002 ne presega 756.367 SIT na 
družinskega člana. Štipendisti, ki so lani prejemali republiško štipendijo, lahko ta znesek presegajo za 10% (832.004 SIT).

Vloge (obr. DZS 1,51- dobijo se v papirnicah in knjigarnah) se že sprejemajo na Uradih za delo (po naslovu stalnega 
bivališča); za upravno enoto Ptuj: OS Ptuj, Vodnikova ulica 2, soba 227 (nad novo pošto, v drugem nadstropju), za upravno 

enoto Ormož: UD Ormož, Ptujska cesta 25. Uradne ure so vsak delovni dan razen četrtka od 8.00 do 12.00, v sredo še od
14.00 do 16.00.

Pred izpolnjevanjem natančno preberite navodilo, ki te priloženo obrazcu za vlogo!

Vlogo lahko vložijo redno vpisani dijaki, vajenci ter redno in izredno vpisani študenti, določen je pogoj glede starosti, pogoj glede 
statusa in pogoj glede prejemanja drugih štipendij - glej razpis.

Zadnji rok za oddajo vloge je za vajence in dijake 05.09. 2003, za študente 03.10.2003.

Vloga mora biti vložena do roka. V primeru, da kakšna priloga še manjka, se lahko vloga dopolni tudi po tem roku (v dogovo
ru z referentom pri sprejemu vloge). Študenti naj s seboj prinesejo indeks na vpogled.

Vloga se ne šteje za zamujeno, če je bila vložena po roku iz opravičljivih razlogov, ki so navedeni v razpisu. V tem primem 
mora biti vloga z vsemi dokazili vložena v 15 dneh od nastanka oz. prenehanja razloga.

Izjemoma se lahko vloga vloži tudi med letom, če pride v dmžini kandidata do znižanja dohodka zaradi razlo
gov, ki so navedeni v razpisu. V tem primem mora biti vloga vložena v 30 dneh od nastanka razlogov.

Izobraževalni zavodi lahko do enakih rokov predlagajo tudi kandidate za Zoisovo štipendijo, za katere menijo, 
da izpolnjujejo pogoje intelektualne oz. umetniške nadarjenosti. Intelektualna nadarjenost se preverja s 
psihološkimi preizkusi sposobnosti.
Učenci, dijaki in vajenci morajo imeti najmanj prav dober uspeh, študenti najmanj povprečno oceno 8.
Vajenci, dijaki in študenti morajo imeti še javno priznan uspeh oz. izjemni dosežek v zadnjih dveh šolskih letih (kaj se šteje za 

izjemni dosežek, je navedeno v razpisu).

Vse informacije o razpisu, pravilniku o štipendiranju in pogojih lahko najdete na internetnih straneh Zavoda za zaposlovanje:
WWW.ESS.GOV.SI, v rubriki AKTUALNO, kjer si lahko ogledate vlogo za republiško štipendijo (jo tudi izpišete), lahko pa naredite

tudi okvirni izračun upravičenosti do republiške štipendije.

Priporočamo vam, da vloge oddate čimprej, tudi če so nepopolne. S tem boste sebi prihranili čakanje v vrsti za oddajo 
vloge (kajti v dneh pred potekom roka so dolge čakalne vrste), nam pa omogočili tekoče delo in pravočasno izplačilo štipendij 
upravičencem.

Manjkajoče priloge (predvsem potrdila o vpisu) lahko pošljete tudi po pošti ali oddate v nabiralnik pri vložišču Območne službe 
Ptuj, Vodnikova ulica 2. Na vsako naknadno vloženo ali poslano prilogo napišite ime in priimek ter datum rojstva kandidata za 
štipendijo.

OBMOČNA SLUŽBA PTUJ

Zavod Republike Slovenije za zaposlovanje
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ROMARSKA 
PODRUŽNA CERKEV 

DEVICE MARIJE 
VABI

Romarji iz Slovenije in Hrvaške se bodo 
15. avgusta na praznik Marijinega 
vnebovzetja - veliki šmaren spet podali 
na kratko romarsko pot k Devici Mariji 
na završki vinorodni hrib. V tem času pa 
cerkev obdajajo bujni vinogradi in v 
soncih poletnih dneh kar vabi, da jo 
obiščete ...

PRVO OCENJEVANJE VINA V ZAVRČU

Podelitev "vinskih" priznanj ob občinskem prazniku
V soboto, 24. maja, je bilo v Zavrču organizirano prvo ocen

jevanje vin v sodelovanju Turističnega društva Zavrč in 
Kmetijske svetovalne službe pri Kmetijsko gozdarskem zavo
du (KGZ) Ptuj.
Komisija se je zbrala v gostilni Veselič v Turškem Vrhu in oce

nila skupno osemnajst vzorcev vin vinogradnikov iz 
završkega področja. Komisija je bila v naslednji sestavi: 
Terezija Meško, Miran Reberc, Jože Krajnc, Marjan Ivančič in 
predsednik Andrej Rebernišek. Ocenjevanje je bilo javno, 
tako da so lahko vinogradniki spremljali ocenjevanje in 
posamezne vzorce tudi poizkušali.
Vina so bila po zaključnih besedah predsednika komisije 

zelo dobra, saj ni bil noben vzorec ocenjenega vina izločen 
oziroma ni ostal brez priznanja. Od osemnajstih ocenjenih 
vzorcev so si trije vzorci vina prislužili bronasto priznanje,

osem vzorcev srebrno priznanje in sedem vzorcev zlato priz
nanje. Povprečna ocena ocenjevanja je bila 17,67. Najvišja 
ocena za posamezni vzorec je bila 18,60. Najvišjo oceno sta 
dosegla dva vzorca vina.
Podelitev priznanj bo ob prazniku občine Zavrč v mesecu 

avgustu, v okviru prireditve pa bo takrat organizirana tudi sto
jnica, kjer bo vina, ki so bila ocenjena, mogoče tudi poskusiti 
in kupiti.
Po besedah predsednika Turističnega društva Zavrč Martina 

Težaka bi ocenjevanje lahko postalo tradicionalno.Tako bi se 
lahko tudi vinogradniki s tega konca Haloz vsako leto pomeri
li v ocenjevanju kakovosti svojega vina.

Zvonko Pišek, Kmetijska svetovalna služba Ptuj
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ZAVRŠKI GASILCI PRED NOVO VELIKO PRIDOBITVIJO

Ob občinskem prazniku predaja novega vozila

Za završke gasilce so bili prvi mese
ci letošnjega leta zelo naporni, še 
posebej zaradi dogovorov, ki so bili 
potrebni pred nakupom novega 
kombiniranega gasilskega vozila 
GVC 12/24, 4x4 Mercedes Atego. V 
vodstvu občine so jim znali prisluh
niti in z županom Miranom Vukom 
so imeli več pogovorov, pa tudi 
denar za nov avtomobil je zdaj zago
tovljen. Staro kombinirano gasilsko 
vozilo so gasilci že prodali, novo 
vozilo (trenutno je v izgradnji) pa 
bodo blagoslovili že v avgustu.
Ob rednih aktivnostih so nekateri

završki gasilcih v dneh, ko je na Bledu 
potekal 14. Gasilski kongres, obiskali še 
gasilsko brigado na letališču Brnik, kjer 
so bili toplo sprejeti. Udeležili so se tudi 
vseslovenske gasilske parade ob 
zaključku kongresa na Bledu, v junijskih 
dneh pa so se udeležili vrste gasilskih 
slovesnosti, 29. junija pa tudi osrednjega
7. dneva gasilcev Območne gasilske

Staro vozilo so predali novemu latniku, PGD Šikole

nekatera odprta vprašanja, ki krožijo 
med ljudmi. Za urejen in kar najboljši 
odnos znotraj gasilskega društva se 
zavzema tudi župan Vuk, ki završkim 
gasilcem želi zagotoviti najboljše pogoje 
za delo, četudi si to veliko lažje 
privoščijo bogatejše slovenske občine. 
Župan je namreč prepričan, da samo 
dobro opremljeno društvo, dobro vodst
vo in izobraženi gasilci lahko pomagajo 
ljudem v nesreči ter pri reševanju 
premoženja, za obmejno haloško 
občino pa je dobra opremljenost 
gasilskega društva s primerno - sodobno 
tehniko še kako pomembna.

TM

Na Brniku so gasilci videli marsikaj novega in zanimivega, glavna atrakcija pa je bilo seve
da specialno vozilo PANTER, pred katerim so se tudi fotografirali.

zveze Ptuj, ki je letos potekal v letnico tamkajšnjega društva.
Markovcih, kjer so proslavljali tudi 80- Navkljub nekaterim nesoglasjem, ki so

se v mesecu juniju pojavila ob zamenjavi 
in predaji (prodaji) starega avtomobila - 
cisterne, se je v PGD Zavrč zdaj stanje 
normaliziralo in tudi v upravnem 
odboru društva bodo kmalu uredili

ČEBELARSKO DRUŠTVO ZAVRČ

V avgustu razvitje 
prapora

Čebelarji v tem času spremljamo 
cvetenje kostanja, saj je to naš zadnji 
pridelek - kostanjev med, potem

moramo začeti z zdravljenjem čebel.
Naše delo pa je usmerjeno predvsem v 

razvitje prapora, saj nas slovesnost 
čaka letos poleti, ko bomo na dan 
letošnjega občinskega praznika tudi 
razvili nov društveni simbol. Za to 
priložnost moramo dokončati še 
finančno konstrukcijo, pripraviti pro
tokol, po katerem bo potekalo razvitje 
prapora. Za praporščaka potrebujemo

še čebelarsko obleko, pa še veliko 
drugih stvari je potrebno postoriti. 
Omenil bi samo, da bomo za to 
priložnost pripravili tudi čebelarsko 
razstavo.
Pridite in si oglejte razvitje prapora. Za 

vse smo pripravili veliko izdelkov, ki si 
jih boste obiskovalci prireditve lahko 
odnesli za spomin domov.

Zvonko Potočnik, ČB Zavrč
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZAVRČ

V juniju na srečanju upokojencev Murski Soboti
V pomladnem času smo oživeli svojo 

aktivnost tudi upokojenci. Po progra
mu, ki ga je sprejel Upravni odbor, 
smo se odpravili v maju na izlet v 
sosednjo Madžarsko - malo smo 
nakupovali, nekaj pa smo namenili 
tudi za "svojo dušo" ter se prijetno 
družili.
Po že ustaljeni praksi izvede društvo 

vsako leto konec maja svoj občni zbor. 
Tako je bilo tudi letos. V soboto, 24. maja 
se je mnogo članov zbralo v kulturni dvo
rani, prav tako pa povabljeni gostje. Med 
njimi je bil tudi predsednik Zveze društev 
upokojencev Slovenije iz Ljubljane Vinko 
Gobec, iz Pokrajinske zveze društev 
upokojencev Spodnje Podravje Ptuj sta se 
udeležila občnega zbora predsednik

Mirko Bernhard in tajnica Nežka Petrovič.
Veseli smo bili obiska podžupana Petra 

Vesenjaka in članice Občinskega sveta 
Marte Bosilj ter predsednikov sosednjih 
društev upokojencev in predsednikov 
društev v Zavrču
Zelo lep kulturni program so izvedli člani 

domačega KUD Maksa Furjana - ljudske 
pevke in skupina Trta. V nadaljevanju smo 
izvedli občni zbor po dnevnem redu - brez 
zapletov.
V razpravi smo se dotaknili pomembnih 

vprašanj za upokojence, pa tudi takšnih, ki 
trenutno bremenijo naše ljudi - kot je pre
hod meje (po novem sporazumu med 
državama).
Po končanem uradnem delu smo še 

posedeli in tudi zaplesali ob prijetnih

zvokih ansambla Korpar.
Upokojenci smo se v juniju udeležili 

srečanja upokojencev Slovenije, ki je bilo 
na letališču pri Murski Soboti. Avtobus 
smo zapolnili, ni pa bilo še toliko dodatnih 
prijav, da bi lahko naročili drugega. Na 
izlet se bomo ponovno odpravili v jeseni, 
ko bo sonce že nekoliko odmaknjeno 
proti severu.
Ob prazniku občine Zavrč bomo gostili v 

Domu upokojencev kulturni večer - poez
ija v povezavi s slikarsko umetnostjo.
Ob občinskem prazniku iskrene čestitke 

in lepe želje vsem občankam in občanom 
Zavrča!

DU Zavrč

ŠPORTNO DRUŠTVO ZAVRČ
Dobra nogometna sezona, kmalu urejeno 

igrišče
Sedaj imamo športniki zasluženi dopust, saj smo sezono 

2002/2003 odigrali dobro. Igrali smo prvo leto v prvi 
medobčinski ligi, naš cilj že na začetku sezone je bil osta
ti v ligi.

S trdim delom smo ustvarili dobro vzdušje, privabili smo 
gledalce na tribune, saj je prišlo povprečno na tekmo sto petde
set gledalcev in to takrat, ko smo igrali doma in tudi na gosto
vanju. Drugi klubi ne morejo verjeti, da ima ekipa Zavrč toliko 
navijačev. Sezono smo odigrali zelo dobro, saj smo jo končali s 
četrtim mestom na lestvici. Sodelovali smo na turnirju Kurentov 
pokal v Bukovcih in osvojili drugo mesto.
Napisati je treba, da se ime NK Zavrč sliši daleč, tudi v mari

borsko regijo. To je dobra promocija za kraj in veseli smo, da so 
groba dela na igrišču končana in investitorju se prav lepo zah
valjujemo za razumevanje in izvedbo tega projekta.
Pripravljamo se na novo tekmovalno sezono, glede na igralski in 

trenerski kader. Vsem navijačem, ki ste spremljali NK Zavrč, hvala 
za navijanje. Pričakujemo, da boste tudi v prihodnje navijali za 
Zavrč in na tekmo povabili tudi kakšnega vašega prijatelja.

Pogled na gradbišče, kjer nastaja povsem novo, razširjeno športno 
igrišče

ŠD ZAVRČ

POPRAVEK KRONIKE ZA LETO 2002, ki je izšla v zadnjem časopisu Dober den v aprilu mesecu 2003.
Tako kot se pri vsakem delu lahko zgodi 

napaka, se mi je med drugim tudi tukaj 
primerilo nekaj napak, za kar sem dolžan 
iskreno opravičilo z željo, da v tem časopisu 
dam tudi popravek nezaželenih napak, ki so 
bile nehote storjene v rubriki - Kronika 2002.

- V razširjenem podnapisu kronike glasi 
stavek oziroma konec drugega stavka:
v mesecu juliju in potem v mesecu avgustu, 

kar ni pravilno, pravilno bi se moral stavek 
končati: v mesecu decembru.

- Prvi podnaslov s krepkejšo pisavo je 
napisan:

LANI DVAJSET NOVOROJENČKOV, kar je 
nepravilno, pravilno bi se moral podnaslov 
glasiti: LANI DVANAJST NOVOROJENČKOV.

V rubriki, ki je obrobljena POSLOVILI SMO 
SE OD OBČANOV, je prišlo do neljube 
napake, saj so trije občani vpisani, ki so 
umrli v letu 2003, in sicer: Franc PRAVDIČ iz 
Hrastovca, Vladimir MAJHEN iz Korenjaka in 
Marjan KUNŠTNIK iz Goričaka. V tej rubriki 
pa ni vpisanih še šest občanov in občank, ki 
so umrli oziroma so umrle v letu 2002, to so: 
Jožef TRANČAR iz Korenjaka, Martin FOST- 
NARIČ iz Hrastovca, Franc PLAJNŠEK z 
Gorenjskega Vrha, Marija KOKOT s 
Turškega Vrha, Marija PODHOSTNIK z 
Gorenjskega Vrha in Terezija ARNEJČIČ s 
Turškega Vrha. Vsem svojcem oziroma 
sorodnikom se iskreno opravičujemo in zato 
smo objavili v tem članku še vse tiste občane

in občanke, ki so umrli v letu 2002 pa niso 
bili vpisani v prejšnjem časopisu Dober den. 
Tudi vam, dragi najdražji, ob smrti svojih 
najbližjih v imenu uredništva izrekamo 
iskreno sožalje.

V nadaljevanju je tudi naslednja napaka: V 
imenu društva vsem sorodnikom izrekam 
iskreno sožalje. Pravilno bi se moral stavek 
glasiti: V imenu uredništva vsem sorod
nikom izrekam iskreno sožalje.

Za vse storjene napake, ki so se nekako 
nehote vpletle v takratno vaško kroniko in 
so bile objavljene v mesecu aprilu v časopisu 
Dober den, se iskreno opravičujem.

Popravek pripravil: Peter Vesenjak
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Ko daruješ s srcem, nekomu rešuješ življenje

Na slovesnosti se je zbralo veliko završkih krvodajalcev.

Devetega maja je praznovala 
Občinska organizacija Rdečega 
križa Zavrč petdeset let delovanja in 
petdesetletnico prostovoljnega in 
anonimnega krvodajalstva na 
Slovenskem ter hkrati izvedla letno 
konferenco.

Vida Milunič, predsednica OO RK Zavrč in 
Stanislav Ivančič, organizator krvodajalskih 
akcij

Po uvodnem pozdravu in prijetnem 
kulturnem programu, ki so ga prispevali 
učenci Osnovne šole Zavrč ter 
nepogrešljive domače ljudske pevke, je 
podal kratek zgodovinski vidik dela 
rdečega križa v Zavrču v minulih petde
setih letih Peter Vesenjak, podžupan 
občine Zavrč. S predsednico 
Območnega združenja RK Ptuj sta sku
paj izročila priznanja in darilca vsem

zaslužnim ter se tako zahvalila za ves 
vložen trud in opravljene številne 
humanitarne akcije in drugo dejavnost 
RK na območju občine Zavrč.
O 50-letnici krvodajalstva na 

Slovenskem je spregovorila predsednica 
Vida Milunič ter poudarila pomen 
darovanja krvi za vse tiste, ki jim le 
darovana kri sočloveka lahko pomaga 
ozdraveti ali pogosto reši tudi življenje.

Hiter trend življenja pogojuje vse 
pogostejše nesreče pa tudi sodobna 
tehnologija v zdravstvu zahteva večje 
količine te plemenite tekočine. Prisrčno 
se je zahvalila vsem krvodajalcem za nji
hovo srčno dejavnost ter povabila med 
krvodajalce še druge, zlasti mlade 
občanke in občane Zavrča.
Krvodajalci, ki so zaokrožili pet oz. 

desetično številko darovanj krvi, so pre
jeli priznanja, za 25-krat dano kri pa je 
dobila zlato plaketo Terezija Zebec.
Na letni konferenci so bila sprejeta 

poročila o delu, o finančnem poslovan
ju in poročilo nadzornega odbora. 
Sprejeli smo tudi program aktivnosti za 
to leto.
Celotna prireditev je izzvenela v prijet

nem vzdušju ter bila dobro obiskana. 
Prisrčno se zahvaljujemo vsem vabljen

im gostom, da so si vzeli čas in prišli 
med nas.
Lepo se zahvaljujemo županu in svet

nikom ter vsem prvakom političnih 
strank v občini za podporo in pomoč pri 
izvedbi svečanosti, prav tako tudi 
Tatjani Mohorko, ki je ves čas vodila in 
povezovala prireditev - torej poskrbela 
za tisto "piko na i".
Vsem še enkrat prisrčna HVALA, hkrati 

pa ISKRENE ČESTITKE ob letošnjem 
občinskem prazniku!

Predsednica OO RK Zavrč: 
Vida Milunič

Nekateri izmed dobitnikov priznanj in plaket za večkrat darovano kri
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2. avgust, ob 9- uri:

Šahovsko tekmovanje v gostišču 
Švabovo, organizator ŠD Zavrč, 

šahovska sekcija

8. avgust, ob 17. uri v prostorih 
DU Zavrč:

Literarno - likovni večer s slikarko 
Anico Zupanič in pesnikom 

Marijanom Brumcem

8. avgust, ob 21. uri:

nočni pohod po Halozah, organizator 
PD Haloze, odsek Zavrč 

Smer pohoda: Zavrč-Hrastovec- 
Belski Vrh - Gorenjski Vrh - Turški Vrh 

(pri Veseliču)

9. avgust, ob 16. uri:

streljanje na glinaste golobe za pokal 
občine Zavrč, organizator Lovska 

družina Zavrč

16. avgust, ob 14. uri, pri 
gasilskem domu v Zavrču, priredi

tev Čebelarskega društva Zavrč:

razvitje prapora in kulturni program

16. avgust, od 15. do 17. ure, 
slovesnost PGD Zavrč:

SFIsSSft$7g& z',/* 
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mimohod gasilcev, svečani nagovori, 
predaja in blagoslov novega 

gasilskega vozila

Podelitev priznanj vinogradnikom 
Turističnega društva Zavrč

16. avgust, ob 17. uri, pri 
gasilskem domu v Zavrču:

OSREDNJA SLOVESNOST OB 
7. PRAZNIKU

nagovor župana Mirana Vuka, 
podelitev najvišjih občinskih priznanj 

in plaket ter kulturni program

Vljudno vabljeni!

VRTEC ZAVRČ

ISKANJE SKRITEGA ZAKLADA
Najuspešnejša srečanja s starši so se izkazala predvsem tista, kjer so prisotni tudi 

otroci. Odziv otrok in staršev v raznih delavnicah, ki jih pripravlja vrtec, je izred
no pozitiven in ustvarjalen.

Tokrat ob zaključku šolskega leta, smo izvedli srečanje nekoliko dmgače. 
Vzgojiteljice vrtca smo pripravile otrokom in staršem orientacijski pohod. Iskali 
smo namreč skriti zaklad. Toda pot do njega je vodila preko številnih postaj, kjer 
je bilo potrebno izpolniti različne naloge.
Skupaj smo telovadili, peli, oblikovali, slikali, risali, tekmovali in se igrali. 

Predvsem pa ni manjkalo smeha, veselja in otroške razigranosti. Največje 
doživetje pa je predstavljalo odkritje zaklada.

Vzgoja je čudovito ter težko delo in otroci potrebujejo odrasle, da jih popeljemo 
v svet.

Alenka Rižnar


